
Verslag algemene ledenvergadering Limburgse Schaakbond 

Zaterdag 6 april 2019, Merodestraat 31 te Stein, 10.30 – 12.30 uur 

 

Woord vooraf: ook deze keer heb ik gekozen voor een verslag (met ruimte voor 

sfeerimpressie) en een concrete actie- en besluitenlijst. 

 

Op zaterdag 6 april 2019 vond de voorjaarsvergadering van de LiSB plaats. Zoals 

eerder aangegeven: de voorjaarsvergadering dient als informatief en 

voorbereidend. Besluitvorming geschiedt voornamelijk in de 

najaarsvergadering. Dat neemt niet weg, dat een aantal zaken (begroting, 

contributie, externe samenwerking) tijdens de voorjaarsvergadering al concreet 

gemaakt worden. Aan de hand van discussie en overleg kunnen alvast 

afspraken worden gemaakt.  

 

De opkomst lag een stuk hoger dan de vorige keer: er waren nu 15 

verenigingen/organisaties vertegenwoordigd (tegenover 11 in september 

2018). Tevens lag het aantal aanwezigen met 26 personen een stuk hoger. 

Vertegenwoordigd waren de volgende verengingen/ organisaties: SV Heerlen, 

HSDV, SVS Schaesberg,  Maastricht, SV Voerendaal, Blerickse SV, DJC Stein, 

GESS, DJZ Noorbeek, SV Venlo, Stokpaardje, Postertoren, Zuid Limburg, 

Kerkrade, Limburg Open en jeugdschaak (Cindy Harder). 

Afmeldingen waren er van SV Horst, EWS Weert, Sjaakmat, Tegelen, SV Leudal 

en SV Eijsden. 

 

Wat betreft de aanmoedigingsprijs en club van het jaar: er zijn nominaties 

ontvangen. De kans is dan ook reëel dat beide prijzen in september 2019 

uitgereikt kunnen worden. 

 

Over een aantal zaken was er al snel consensus. Dat geldt voor de begroting, 

voorstel contributie en verslag september 2018.  

Over andere zaken was er de nodige discussie, en dat is ook precies de 

bedoeling van een vergadering. Het doel is dan om er samen uit te komen, en 

dat is prima gelukt. Daarbij werd de discussie op een nette toon gevoerd, met 

respect en ruimte voor elkaars mening. 

Voor concrete uitkomsten verwijs ik graag naar de actie- en besluitenlijst. 

 

Cindy Harder, Simon Plukkel, Dirk Bergmans en Geert Hovens  hadden een 

presentatie voorbereid. Bij Cindy ging het over school- en jeugdschaak. 



 De heren van Blerick gaven weer hoe zij aan de slag zijn gegaan met het 

opzetten van een jeugdopleiding en samenwerking met omringende 

verenigingen.  

Geert lanceerde zijn idee over het opzetten van een schoolschaakkrant, voor 

en door scholieren. 

 

De mogelijkheden die verenigingsondersteuning biedt aan de Limburgse 

verenigingen werden nogmaals onder aandacht gebracht. Er is ruimte voor 

financiële steun bij projecten met een ledenwervend karakter (ook op scholen). 

Daarvoor dient een aanvraag gedaan te worden, met motivering. Na de 

activiteit dient er een verslag op de LiSB site geplaatst te worden. 

Nogmaals de oproep: de ruimte is er! Maak er gebruik van! 

 

Wat betreft de website was er enige discussie over de kosten. De 

hostingkosten zijn momenteel 450 euro, er zijn meningen dat dit goedkoper 

kan. Zie ook hiervoor de actie- en besluitenlijst. 

 

Het bestuur had voorgesteld om na te denken over de opzet van het 

persoonlijk kampioenschap voor de Limburgse jeugd. Hier werd uitvoerig over 

gediscussieerd (ook naar aanleiding van een ingekomen stuk door Piet 

Hoeben). Uiteindelijk krijgt de huidige opzet nog een kans, waarbij het 

samenwerkingsverband van de verenigingen Blerick, Venlo en Tegelen ervan 

uitgaat dat zij dit toernooi met succes nieuw leven kunnen inblazen. 

Henk Gommer wees op het belang van een succesvolle jeugd grand prix. Dit 

wordt een punt voor de najaarsvergadering, mits er input uit de verenigingen 

komt! 

 

Het voorstel van SV Schaesberg kende aanvankelijk een aantal voorstanders en 

een aantal tegenstanders. Na het doorlopen van alternatieven werd het 

voorstel uiteindelijk aangenomen. Daarbij leeft wel de mening, dat het feitelijk 

triest is om regels te moeten opstellen over de speelsterkte van invallers in de 

LiSB competitie. Sportiviteit bij alle deelnemende verenigingen zou dergelijke 

maatregelen toch eigenlijk overbodig moeten maken. 

 

Ynze Mengerink leidde het discussiepunt over de indelingssystemen voor de 

LiSB competitie. Vele alternatieven passeren de revue. Uiteindelijk bleek de 

huidige indelingssystematiek het meest gewenst, al zitten er duidelijk haken en 



ogen aan. De vergadering geeft de wedstrijdleider daarbij de vrijheid om, waar 

nodig, de indeling naar eigen inzicht aan te passen. 

Er is een werkgroep ingesteld, die een en ander gaat analyseren (o.a. het 

voorstel voor een Zwitsers systeem waarbij de punten per team bij elkaar 

worden opgeteld) en de bevindingen zal terugkoppelen tijdens de 

najaarsvergadering. 

 

Wat betreft de KNSB competitie: deze biedt ruimte voor samenwerking tussen 

de diverse Limburgse verenigingen (zoals Zuid Limburg al aantoont). Niet alleen 

geeft het meerdere schakers de kans om in de KNSB te spelen, het geeft ook 

meer ruimte voor een evenwichtige (speelsterkte) samenstelling van spelers 

per team. 

 

Het was wederom een nuttige vergadering. Overleg maakt niet alleen meer 

duidelijk, maar ook meer mogelijk! 

 

Jean van Kan 

Secretaris LiSB 

 



Actie- en besluitenlijst ALV LiSB april 2019 

1. Aanvragen voor verenigingsondersteuning, voorzien van motivering, 

kunnen ingediend worden bij de secretaris. De activiteiten dienen een 

ledenwervend karakter te hebben. 

2. Het prijzengeld voor de Rapid competitie wordt verhoogd. 

3. De LiSB contributie volgt de KNSB contributie bij indexatie verhogingen. 

4. Verenigingen doen onderzoek naar eventuele externe samenwerking ten 

aanzien van de KNSB competitie. 

5. Het voorstel van SV Schaesberg (omtrent speelsterkte invallers in de LiSB 

competitie) is aangenomen. 

6. De peildatum voor de (samenstelling van) LiSB teams wordt een week 

naar voren gehaald. 

7. Een werkgroep (bestaande uit Henk Gommer, Simon Plukkel en Ynze 

Mengerink) doet onderzoek naar de indelingssystematiek (LiSB). 

8. Voorstellen van het bestuur betreffende contributieverhoging en 

begroting zijn goedgekeurd, 

9. Verslag en actie-en besluitenlijst ALV september 2018 zijn goedgekeurd. 

10. Een werkgroep (bestaande uit Ruud Lemmers, Dirk Bergmans en Jos 

Dumont) doet onderzoek naar de haalbaarheid van een andere 

(goedkopere) hosting voor de LiSB website. 

11. De Limburgse verenigingen denken na over de jeugd grand prix opzet en 

komen in de najaarsvergadering met voorstellen. 

12. Het PJKL (jeugd) blijft minimaal 1 jaar als onafhankelijk toernooi bestaan. 

Na de komende editie vindt een evaluatie plaats en wordt besloten of 

het toernooi daarna ook “los” blijft of wordt opgenomen in het Limburg 

Open (indien dit een reële optie blijkt). 

13. De jeugdleiders van de Limburgse verenigingen maken, in samenspraak 

met Jean Bodelier en Cindy Harder, een afspraak over een eerste aanzet 

tot het bundelen van de krachten. De jeugdcommissie zal dit initiëren. 

14. Geert Hovens lanceert een schoolschaakkrant, voor en door scholieren. 

Alle input is daarbij welkom! 

15. De verenigingen Blerick, Tegelen en Venlo organiseren gezamenlijk het 

PJKL 2019. 

16.  Maastricht organiseert, in het kader van hun 100 jarig bestaan, de 

nationale pupillendag 2020. 

17. Mariëlle Meijs doet een voorstel omtrent de speeldata voor de Rapid 

competitie seizoen 2019/2020. 



18. Het verzekeren van materiaal (optioneel via de KNSB) wordt door elke 

vereniging afzonderlijk bepaald. 

19. De secretarissen van alle aangesloten verenigingen houden de gegevens 

van hun vereniging en spelers t.a.t. volledig actueel in OLA. 

20. De LiSB organiseert in 2026 het Huttontoernooi. Jaarlijks wordt er een 

bedrag hiervoor gereserveerd. 

21. Het vrijwilligerstreffen zal ook in het seizoen 2019/2020 georganiseerd 

worden. Alle ideeën hiervoor zijn welkom! 

Jean van Kan 

Secretaris LiSB 

 

 


